
PRoTOKOL Nr xxu/2012
obrad XxlI sesji Rady Miejskiej Ostrz€sz6w

odbytej v dniu 28 czenvca 2012 roku

Ustawouy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 19 .adnyah (90,4%)

Nieobecni usprawiedliwieni :

1. Miroslawa Modrzyiska
2. Krystyna Sikora

W obradach uczestniczyli zaproszeni goicie wedlug zatrqczonych list obecno3ci

Porz4dek obrad

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad

2. Przedstawienie porz4dku obrad X)OI sesji Rady Miejskiej

3. Wyb6r seketarza obrad )O(I sesji Rady Miejskiej
4. Przyjacie protokolu X)C sesji Rady Miejskiej
s. tnformaoja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniach podejrnowanych

w okresie migdzy sesjami
6. Informacja Burmistna Miasta i Gminy z rcalizacji zadai w poprzednim okresie

zwlaszrza z wkotania uchwatr Rady Miejskiej
7. lnterpelacje i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltysow

9. Spiawozdanie roczri z wykonania budzetu Miasta i Gminy Ostrzeszow

zazoll tok
i0. Sprawozdanie finansowe.iednostki samorzzldu terytorialnego za 2011 rok

11. Informacja o stanie mienia komlnalnego Miasta i Gminy Ostrzeszow

(st&n na 3l grudnia 201 I rol-u)
12. ilchwala Niso - 0954/3l4lKal2o12 SLI?.&' orzekajqcego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dria 30 marca 2012 roku

13. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w. 
-.

14. Uchwala Nr SO - OSSStSllClKalZOlZ folegium Regionalnej Izby Obrachunkowel

w Poznaniu z dnia 19 czerwca 2012 roku sprawie wyrdenia opinii o wniosku Komisji

Rewizyjnej o udzielenie absoluiorium Bwmistrzowi Miasta i Gmi(ry za 2011 tok

15. Dyskusja
16. Podjecie uchwal w sprawie:

a) zatwierdzenia spra-ozdauia finansowego wraz ze-spralv.ozdaniem z wykonanla

budiFtu Masta i Gminy Ostrzesz6w za 20ll rck(M 3212012)

b) udzieleria Burmishzowi Miasta i Gminy absolutorium z wykonania budzetu

za2oll rok(t 33l20l2)
c) zmian w budiecie Miasta i Gminy Ostzeszow w 2012 roku (nt 31/2012)

i7. Odpowiedzi na interpelacje i zapyania

18. Sprawy r62ne i informacje
19. Zakori'cz ie

R"dtty Ed*ard Sk.yp"k - Prr".odtticzAcy Rady Miejskiej otworzyl

obndy XtCf sesji nady Mie.iskiej i stwierdzi{ iie sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal



.Do p-ktu 2-so Przedstawietrie porzadku obrad )frIl s€sii RadY Miei;kiei
Radny Edward Skr4pek Przewodnicz4cy Rady Mi€jsljej ptzedstawil
porzqdek obtad, kt6ry radni otrzyrnali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady

Do p.ktu }so Wvb6r sehr€tarza obrad XXII sesii Radv Mieiskiei
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zglosil kandydaturq radnego Adama

Bociqgg na seketarza obrad dzisiejszej sesji. Radny Adam Boci4ga

wyrazil zgodg na kandydowanie
Rada Miejska jednogloinie (18 glosow ,,2a") wybrala radnego Adama

Bociqgg sekretarzem obrad X)CI sesji Rady Mejskiej.

Do o-kiu +qo Przviecie prolokolu z XXI sesii RadY Mieiskiei
Radty K"r-iirz Bacik - sekrerarz obrad XXI sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek o przyjQcie protokolu z XXI sesji

Rada Miejska jednoglo3nie (18 glos6w,,za'') przyjQla zgloszony wmo$ek

Wniosek stanowi zal4cznik do protokolu.

Do o-ktu igo Itrformacia Przewodliczececo Radv Mi€iski€i o dzialaniach
oodeimowanvch v okr€si€ miedzY sesiami
Radny Edward Skrqpek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil

informacjg.
Irtrormacja stanowi zallcznik do protokolu.

Do D.khr Gso Informsci8 Bunnistrza Miastr i Gmitrv z reilizecii zndai
w ooorrrdnim okresie zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei

' Mariusz Wit€k - Burmistr-z przedsrawil powy2v4 infiormacjg.
Informacja st&nowi zal4cznik do Potokolu.

Na otnady sesji przybyla radna Beata C&linska

Do p-ktu 7-go Itrteroelacie i zapvtania radnYch
Radny Zbigniew Kajser wr6cil do tematu barier architekonicznych dla osob

niepelnosprawnych czy matek z dziecmi w w6zkach
Wnosi o przegl4d chodnik6w zwlaszcza tych nowo wytrudowanych - kt6re

nie sq ttezpieczne dla osob wyiej raymierionych (przy Rynku brak rynien
przy poseiji Kupczyka) i przy okazji spnwdzid stan drzew i zastanowic sig

nad wycink4 niekl6rych z nich (suche drzewo na parkingu przy OCK).
Radny Aleksander Jozefiak z*raca uwagg, 2e na rck bis24cy zapisano

w ramach WRPO zadanie stQpne zagospodtowanie wzg6tza Balczyna

Obecnie jest opracowywany plan WRPO i trzeba podj46 decyzjQ czy

realizujeml w/w przedsiqwzigcie czy rezygnujemy

Radna Beala Caliiska zwraca sig z proibq w zwi4zkt z toryoczynaj4cy mi

sig wakacjami naleialoby ptzsprowadzitpusg)qd studzienek i kratek

kanalizacyjnych by zapewnic bezpieczeilstwo dzieciom i mlodziezy prze-

bywaj4cym wigcej w mielcie w 5tym okresie.

Do p-ktu &go Zapvtania i wnioski prz€wodniczacYch dzielnic i soltvs6w
Andrzej Kuraj - sohys wsi Kuiniki zapl'tuje gdzie mozna uzyskac pomoc

przy wykawaniu poboczy przy drogach na terenie solectwa



Wysoka trawa stwarza niebezpieczeistvr'o dla u4tkownikow drog - chowa
sip tam zwierzFa leina. W ubieglym roku jeden z przedsigbiorc6w wykosil
pobocza.

Do p-ktu qso Sprawozdrnie roczne z wvkomnia budiret[ Miasta i Gminv Osttzesz6w
za 2011 rok
Mariusz Witek - Bu.mistrz przedstawil Radzie Miejskiej powlzsze
splawozdanie.
Splswozdarie zostalo om6wione na wsp6lnym posiedzeniu stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Sprawozdade stanowi zalaczrdk do protokolu.

Do &.[.t! 10-{o Spiawozdsni€ f|tr{niow€ iednostki samor.zrdu tcri'torialneso za 20ll rok
JozefBukiewicz - Skarbnik przedstawil Radzie Mejskiej powyzsze
sprawozdanie.
Sprawozdanie zostalo om6wione na wsp6lnym posiedzeniu stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Do o-l$u ll-so lnformacia o starie mienia komunaln€qo Miast i Gminy Ostrzesz6w
(star na 31 Erudnia 2011 rok[)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil Radzie Miejskiej powyzsze
sprawozdanie.
Sprawozdanie zostdo om6wione na wspolnym posiedzeniu stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zal{cznik do protokolu.

Do p-ktu l2-so Uchwale Nr SO - 0954/3/4lKal)012 Skhdn OrzeLaiaceqo Reqiotralnei
Izbv Obraehunkowei w Poznaniu z dnia 30 marca 2012 roku
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil Radzie Miejskiej powyzsz4
uchwalQ.
Uchwala zo$talo oftowiona na wspolnym posiedzeniu sralych Komisji
Rady Miejskiej
Sprawozdanie stano\vi zalqcznik do protokolu.

Obrady sesji opuicili radni: Adam Bociqgq Beata Caliiisk4 Jan G6ra
i Zbigniew Kajser.

Do o-ldu lleo Stanowisko Komisii Rewizvinei Rady Miciskiei kzesz6w
Radny Henryk Kajser Pnewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej zapoznal
Radg Miejsk4 z uchwal4 i stanowiskien Komisji, kt6r4 Przewodniczqcy
Rady Miejskiej przeslal do Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Uchwala i slanowisko stanq zal{cznik do protokolu.

Na obrady wr6cili radni: Adam Boci4g4 Beata Caliisk4 Jan G6ra
i Zbigniew Kajser.

Radny Zbigniew Kajser wniosl o dostarczenie wszystkim radnym kopii
uchwaly i stanowiska Komisji Rewizyjnej.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej wyjasnil, ze rnaterialy te s4 do wglalu
radnych w Biwze Rady



torium Bunnistrzowi Miasla i GminY z& 2011 rot
R"dty Ed.ad Skt"ypek - Prze!'lodnicz4cy Rady Miejskiej pzedstawil

por,lyzsz4 uchwalQ.
Uchwala stanowi zallcznik do protokolu

Do p-ktu ltgo Dvskusia

- 

R.dty stawomir odrobiiski Przewodniczacy Komisji Bud2etu i Prze-

sEzeg,ania Prawa poinformowal, ze Komisja szczegolowo przeanalizowala

*ykonanie budzetu za 2011 mk.
Komisja stwierdz4 ze nale2y utzymae ten kierunek wydatk6w w stosunku

do dochod6w oraz d4zyd do zmniejszania zadluz€nia gminy

Radny Zbigniew Kajser stwierdzil, i€ realizacja za&n przyjatych w bud-

zecie 20 1 I roku byla prawidlowa.
Wypada podzigkowad wykonania bud2etu Burmistrzom' praco\''mikom

i splkom gminnym. Bpdg glosowal za udeieleniem absolutorium Burmi-

sttzowi.
Radny Herryk Mackanii poinfomowal, ze wniosek Komisji Rewizyjnel

dotyczqcy nie zatrudniania przez Miejsko-Grniny OSrodek Pomocy Spolecznel

Radcy Pnwnego zostd zalatwiony pozytywnte
Mariusz Witek Burmistrz wyjaidl, ze Radca Prawny Ur@u Miasta

i Gminy bgdzie r6wniez obslugiwal Miejsko-Gminny O3rodek Pomocy

Spolecznej.

Do p-ktu lcso Podiecie uchwal w sDrawie:

z ll{konatria budiatu Misstr i Gminv Ostrz€sz6w za 2011 rok
(ar 3U2Ol2\
naaov Ba*a.O St .rypet - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil

projekt uchwaly.
Uchwala zostala przez Radq Miej sk4 podjgta jednogloinie (19 glos6w 

"za'')
Uchwala Nr X)(IVI 3 8/2012 star,owi zad?F,znik do protokolu

b) udzieleni& Buimistiztwi Miasta i G|Iinv absolutorium z wvkontnia
budiielu za 201 | rok {nr 3J/2012)
naA.ry ndwara Skrzlpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil

pmjelt uchwatY.
lJciwaNa znstd{a ptzez Rade Miejsk4 podjata jednoglo3nie ( 19 glosow "za")'
Uchwala Nr )O(V139 /2012 sanowi zal4cznik do protokohr

Przewodniczqcy Rady Miejskiej pogratulowal Burmistrzowi otrzymania

absolutorium w imieniu Rady i wlasnym
Burmistrz podzigkowal za udzielenie absoluto'ium Radzie Mi€jskiej

oraz podkridlil ze podzigkowania nalei4 siQ Zast€pcy Burmistrza,

Skarbnikowi. Sekretarzowi, Naczelnikom Wydziatrow i pracownikom

Urzpdu Miasta i Gminy, a takiE kierownictwu podleglych jednostelg

Prezesom spolek gminnych.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej podzigkowal wszystkim, kt6rzy przyczynili

sig do realizacji bud2etu Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 201 I roku



-)-

c) zmian w budiecie Miastr i Gminv O$trzesziw w 2012 roku
(nr 3ll20l2\
Jozef Bukiewicz Skarbnik przedstawil projeln uchwaly.
Projekt byl tematem posiedzenieri stalych Komisji Rady Miejskiej.
Radny Zbigniew Kajser wnosi o uwzglpnienie r6wniezjezdni na ul.
Dworcowej.
Skartrnik wnosi o wykre,4lenie w uzasadnieniu ,,chodnika przy'' i pozo-
stanie ul. Dworcowa.
Radny Henryk Kajser zapytuje jaki jest rzecz)'wisty udzial naszej gminy
w Zwi4zku Zlewni G6mej Baryczy.
Burmistrz odpowiedzial, ie obecnie otrzlmamy 749.963 zlw nviqzku
z deoyzjqZgromadzenia o odstq)ieniu od r€alizacji zadania ,,lntegacja,
rozbudowa i modemizacja sy;temu gospodarki odpadami .. . ".
Regionalne przetwarzanie odpad6w powstanie w walkowie i Ostrowie
Wlkp. Nava gmina bdzie korzystac ze Smietniska w Ostrowie Wkp.
Uchwala zostala przez Rade Miejske podjgta jednoglosrie (19 glosow ,,2a").
Uchwala Nr Xxtl/l4012Q72 stanowi zalq.czrik do protokolu.

Do p-ktu 17-go Odpowiedzi qa irterpelecie i zaDytania
Mariusz Witek Burmistrz:
- Wy&ial dokona przegl4du chodnik6w i zwr6ci uwage na suche drzewa

(na wyciqcie drzew musz4bye zezwole in) oraz zajmie sig spraw4
brakujqcej rynienki w Rynku,

- my31e, ze w sprawie Balczyny cos w tym roku zrobimy,
- miejsca zagro2one dla dzieci znamy,
- pisma wyslane do soltysow sq najczeSciej do wiadomosci mieszkaric6w

w formie kurendy lub na tablicA ogloveri.

Do p.ktu | 8-{o Sorawv niine i informacie
Radny Jan Gora podzigkowal za pomoc w zorganizowadu wystawy
pszelarskiej w Muzeum Regionalnym (pracownikom Muzeum).
Bu.mistrz podziekowal wszystkir4 ktorzy przyczl,nili sig do zorganizo-
wania i przeprowadzenia Dni Ziemi Ostrzevowskiej.
Poinformowal, ire we rltorek lub Srode 3 lutr 4 lipca odbgdzie sig w War-
szawie spotkanie w sprawie likwidacji kas bitelowych na dworcu PKP
w Ostz eszowie.
Lech Janicki - Starosta Ostrzeszowski:
- pogratulowal Burmistrzowi otrzymania absolutorium,
- poinformowal o projekcie ustawy w sprawie likwidacji S4d6w Rejo-

nowych. Na 3 I s4d6w w Woj€w6dztwi€ Wielkopolskim I 3 ma by6
zlikwidowanych. Trwa zbieranie podpis6w o nie likwidowanie S4du
w Ostrzeszowie. 4 Iipca br. ma odby6 sie spotkanie u minist.a Gowina
w sprawie likwidacji Sad6w Crlosowanie w sprawie likwidacji S4dow
w Wielkopolsae w sejmiku w Pozraniu zakolczylo siQ glosowaniem
17 glosami ,7a" i l? glosami ,,p'rze.ciw".

- kasa bil;etowa na dworcu PI(? ma by6 oddana w ajencjg.
Przewodniczacy Rady Miejskiej poinformowal:
- w dniu zakonczenia roku szkolnego dzieci w szkolach podstawowych
i gimnazjach otrzymaj4 ulotki dot. zachowania sig nad wod4



-6-

- czQSd artystyczn4 na sesjQ, na Lt6rej wraczany bAd e r\edal ,Za Zastlgi
dla Miasta i Gminy Ostzesz6w" przygotuje rnlodzie2 Zespolu Szkol nr 1

- pazdzismik br.,
- kolejna sesja Rady Miejskiej 30 sierpnia br.

Do p-ldu lg-eo Zakoiczenic
Przewodniczqcy Rady Mejskiej kr&ko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim za udzial w obradac[ zlo2yl L.yczenia przyjemne-
go urlopu oraz wlaoczynl:u i zamtn4l obrady )OflI sesji Rady Miejskiej,

Rada podjgla 3 uchwaly.
Rada rozpoczgla obrady o godzinie 10{ a zako itczSta o god:iriLe 12Y.

obrad XXII

Protokolowala:


